
 
 

____________________________________________________________________________ 
Overovatelia: Mgr. Michal Lazár Mgr. Stanislav Javorka 

1 

 
Zápisnica napísaná z rokovania Mestského zastupiteľstva v Ružomberku  

mimo schváleného programu zo dňa 29.01.2025 

 

Primátor mesta Ružomberok    JUDr. Ľubomír Kubáň  
Zástupca primátora mesta     Ing. Róbert Kolár  
Hlavný kontrolór mesta Ružomberok   Ing. Dušan Mataj 
Prednosta MsÚ Ružomberok    Mário Klučka  
 
Prítomní poslanci MsZ: 
Ing. Juraj Burgan, Mgr. Martin Hromada, PhD., Mgr. Stanislav Javorka, Ing. Slavomír Klačko, JUDr. 
Tomáš Klopta, Michaela Kútniková, Mgr. Michal Lazár, Vojtech Macko, Ing. arch. Marianna 
Medvecká, Doc. PaedDr. Martin Papčo, PhD., Ing. Vendelín Ružička, Ing. Milan Šlávka, Juraj Šrámek, 
Peter Štupák, Ladislav Valent, Ing. Roman Zach, Mgr. Ing. Miroslav Zuberec  
 
Neprítomní poslanci MsZ: 
Mgr. art. Róbert Dúbravec, MUDr. Karol Javorka, PhD., Bc. Michal Kubačka, Mgr. Vladimír Klimek, 
Štefan Puška 
 
Ostatní prítomní:  
Ing. Jozef Bašary – riaditeľ Komunálnych služieb Mesta Ružomberok 
Ing. Martin Žabenský – vedúci oddelenia informačných technológií 
Ing. Juraj Baláž – referent informačných technológií 
Bc. Michal Uhrin – referent informačných technológií 
Ing. Miroslava Čiešková – vedúca oddelenia ekonomiky a účtovníctva 
RNDr. Andrea Ochabová – vedúca oddelenia mestského rozvoja, územného rozhodovania 
a stavebného poriadku 
Mgr. Art. Ivan Hrčka – hlavný architekt mesta 
JUDr. Katarína Šimanská – vedúca oddelenia legislatívy a práva 
PaedDr. Janka Lokajová – vedúca oddelenia školstva a mládeže 
Ing. Jaroslav Maga – vedúci oddelenia služieb občanom/verejnosti 
Ing. Juraj Hrnčiar – vedúci oddelenia údržby a správy majetku/budov 
Ing. Ján Pavlík, PhD. – vedúci oddelenia projektov a grantov  
Mgr. Marek Masarik – referent kultúry a cestovného ruchu 
Mgr. Daniela Lazíková – referent sociálnych služieb a bytovej politiky 
Mgr. Tomáš Matejovie – náčelník Mestskej polície Ružomberok 
 
Redaktori informačných médií:  
- 
 
Rokovanie MsZ otvoril a viedol JUDr. Ľubomír Kubáň, primátor mesta. Privítal prítomných hostí, 
poslancov a ostatných prítomných. Konštatoval, že rokovanie bolo riadne a včas zvolané v zmysle §12 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov, a že je uznášania 
schopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov MsZ. Za overovateľov zápisnice určil 
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poslancov Mgr. Michala Lazára a Mgr. Stanislava Javorku. Písaním zápisnice poveril Bc. Petru 
Tomaškovú, pracovníčku MsÚ.   
 
 
PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie overovateľov a zapisovateľa 
3. Schválenie programu rokovania 
4. Dodatok č. 1 k Zriaďovacej listine Komunálnych služieb Mesta Ružomberok 

Predkladateľ: JUDr. Ľubomír Kubáň – primátor mesta 
5. VZN č. 1/2025 Prevádzkový poriadok pohrebísk na území mesta Ružomberok 

Predkladateľ: Ing. Róbert Kolár – zástupca primátora mesta 
6. Zabezpečenie prechodu správy Cintorínskych služieb a správy Verejného osvetlenia 

z Technických služieb Ružomberok, a.s. pod správu príspevkovej organizácie Komunálne 
služby Mesta Ružomberok 
Predkladateľ: Ing. Róbert Kolár – zástupca primátora mesta 

7. Rôzne 
8. Záver 

 
Program rokovania bol schválený uznesením č. 1/2025. 

Hlasovanie: 18 /za/ - 0 /zdržal sa/ - 0 /proti/, neprítomní: R. Dúbravec, K. Javorka, M. Kerdík, V. Klimek, 
M. Kubačka, J. Kuráň, Š. Puška 
 
 

K bodu č. 4 
 

Dodatok č. 1 k Zriaďovacej listine Komunálnych služieb Mesta Ružomberok 
Predkladateľ: JUDr. Ľubomír Kubáň – primátor mesta 
Spravodajca: JUDr. Ľubomír Kubáň – primátor mesta 
Poslanci mali v podkladoch na rokovanie MsZ k dispozícií nasledovný materiál: Na základe uznesenia 
MsZ č. 251/2024 zo dňa 11.12.2024 – zabezpečenie prechodu správy Cintorínskych služieb a správy 
Verejného osvetlenia z Technických služieb Ružomberok, a.s. pod správu príspevkovej organizácie 
Komunálne služby Mesta Ružomberok k 01.02.2025 začal proces delimitácie zamestnancov a s touto 
činnosťou súvisiaceho majetku. 30.12.2024 boli podpísané delimitačné protokoly. 
Delimitačnými protokolmi je delimitovaných 10 súvisiacich zamestnancov (7 zamestnancov pre 
správu Cintorínskych služieb a 3 zamestnanci pre správu Verejného osvetlenia) za rovnakých 
podmienok ako majú  v spoločnosti Technické služby Ružomberok, a.s. a delimitáciou súvisiaceho 
hnuteľného majetku v celkovej cene 1 EUR za všetko. Delimitované sú aj odberné miesta elektrickej 
energie súvisiace s osvetlením, cintorínmi a fontánami – 70 odberných miest. 
Aby mohla túto činnosť začať vykonávať príspevková organizácia Komunálne služby Mesta 
Ružomberok je potrebné aktualizovať a schváliť Dodatok č. 1 k Zriaďovacej listine Komunálnych 
služieb Mesta Ružomberok (rozšírenie predmetu činnosti, schválenie podnikateľskej činnosti – 
Pohrebné služby). 
 
Ľ. Kubáň – dôvodová správa je identická ako v ostatných materiáloch, ktoré budeme schvaľovať 
osobitne. Ja chcem povedať úvodom, že prišlo k delimitácii. Dňa 30.12.2024 boli podpísané 
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delimitačné protokoly. Správu cintorínskych služieb a správu verejného osvetlenia k 01.02.2025 
preberá príspevková organizácia Komunálne služby Mesta Ružomberok, tým treba povedať, že 
desiatich zamestnancov si berieme delimitáciou pod Komunálne služby Mesta Ružomberok, sedem je 
zamestnancov na správu cintorínskych služieb, traja zamestnanci na správu verejného osvetlenia. 
Ešte by som takú dôležitú vec doplnil, že delimitovaný bol aj hnuteľný majetok alebo súvisiaci hnuteľný 
majetok s týmito činnosťami za 1 EUR a taká dosť dôležitá vec, že delimitované sú aj odberné miesta 
elektrickej energie súvisiace s osvetlením, cintorínmi a fontánami, je to 70 odberných miest. Aby 
mohla činnosť začať vykonávať príspevková organizácia Komunálne služby Mesta Ružomberok je 
potrebné aktualizovať a schváliť tento Dodatok číslo 1 k Zriaďovacej listine Komunálnych služieb 
Mesta Ružomberok. 
 
JUDr. Ľubomír Kubáň otvoril diskusiu. V diskusii nevystúpili žiadni poslanci. 

 
Následne sa uskutočnilo hlasovanie a bolo prijaté uznesenie č. 2/2025. 

Hlasovanie: 18 /za/ - 0 /zdržal sa/ - 0 /proti/, neprítomní: R. Dúbravec, K. Javorka, M. Kerdík, V. Klimek, 
M. Kubačka, J. Kuráň, Š. Puška 
 
 

K bodu č. 5 
 

VZN č. 1/2025 Prevádzkový poriadok pohrebísk na území mesta Ružomberok 
Predkladateľ: Ing. Róbert Kolár – zástupca primátora mesta 
Spravodajca: Ing. Jozef Bašary – riaditeľ Komunálnych služieb Mesta Ružomberok, Ing. Juraj Burgan – 
projektový manažér Komunálnych služieb Mesta Ružomberok 
Poslanci mali v podkladoch na rokovanie MsZ k dispozícií nasledovný materiál: Na základe uznesenia 
MsZ č. 251/2024 zo dňa 11.12.2024 – zabezpečenie prechodu správy Cintorínskych služieb a správy 
Verejného osvetlenia z Technických služieb Ružomberok, a.s. pod správu príspevkovej organizácie 
Komunálne služby Mesta Ružomberok k 01.02.2025 začal proces delimitácie zamestnancov a s touto 
činnosťou súvisiaceho majetku. 30.12.2024 boli podpísané delimitačné protokoly. 
Delimitačnými protokolmi je delimitovaných 10 súvisiacich zamestnancov (7 zamestnancov pre 
správu Cintorínskych služieb a 3 zamestnanci pre správu Verejného osvetlenia) za rovnakých 
podmienok ako majú  v spoločnosti Technické služby Ružomberok, a.s. a delimitáciou súvisiaceho 
hnuteľného majetku v celkovej cene 1 EUR za všetko. Delimitované sú aj odberné miesta elektrickej 
energie súvisiace s osvetlením, cintorínmi a fontánami – 70 odberných miest. 
Aby mohla túto činnosť začať vykonávať príspevková organizácia Komunálne služby Mesta 
Ružomberok je potrebné aktualizovať a schváliť VZN č. 1/2025 Prevádzkový poriadok pohrebísk na 
území mesta Ružomberok. 
V predložených dokumentoch boli urobené zmeny, ktoré súvisia zo zmenou prevádzkovateľa. 
Ďalšie zmeny poriadkov a cenníkov budú pripravené v priebehu roka 2025 na základe analýz 
a hospodárskych výsledkov a budú predložené MsZ tak, aby boli zmeny účinné v roku 2026. 
Prostriedky plánované Mestom Ružomberok v rozpočte na rok 2025 na verejné osvetlenie 
a cintorínske služby budú poskytnuté Komunálnym službám Mesta Ružomberok ako príspevok. 
 
JUDr. Ľubomír Kubáň otvoril diskusiu. V diskusii nevystúpili žiadni poslanci. 

 
Následne sa uskutočnilo hlasovanie a bolo prijaté uznesenie č. 3/2025. 
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Hlasovanie VZN: 20 /za/ - 0 /zdržal sa/ - 0 /proti/, neprítomní: R. Dúbravec, K. Javorka, V. Klimek, M. 
Kubačka, Š. Puška 
Hlasovanie I.: 20 /za/ - 0 /zdržal sa/ - 0 /proti/, neprítomní: R. Dúbravec, K. Javorka, V. Klimek, M. 
Kubačka, Š. Puška 
 
 

K bodu č. 6 
 

Zabezpečenie prechodu správy Cintorínskych služieb a správy Verejného osvetlenia z Technických 
služieb Ružomberok, a.s. pod správu príspevkovej organizácie Komunálne služby Mesta Ružomberok 
Predkladateľ: Ing. Róbert Kolár – zástupca primátora mesta 
Spravodajca: Ing. Jozef Bašary – riaditeľ Komunálnych služieb Mesta Ružomberok, Ing. Juraj Burgan – 
projektový manažér Komunálnych služieb Mesta Ružomberok 
Poslanci mali v podkladoch na rokovanie MsZ k dispozícií nasledovný materiál: Na základe uznesenia 
MsZ č. 251/2024 zo dňa 11.12.2024 – zabezpečenie prechodu správy Cintorínskych služieb a správy 
Verejného osvetlenia z Technických služieb Ružomberok, a.s. pod správu príspevkovej organizácie 
Komunálne služby Mesta Ružomberok k 01.02.2025 začal proces delimitácie zamestnancov a s touto 
činnosťou súvisiaceho majetku. 30.12.2024 boli podpísané delimitačné protokoly. 
Delimitačnými protokolmi je delimitovaných 10 súvisiacich zamestnancov (7 zamestnancov pre 
správu Cintorínskych služieb a 3 zamestnanci pre správu Verejného osvetlenia) za rovnakých 
podmienok ako majú  v spoločnosti Technické služby Ružomberok, a.s. a delimitáciou súvisiaceho 
hnuteľného majetku v celkovej cene 1 EUR za všetko. Delimitované sú aj odberné miesta elektrickej 
energie súvisiace s osvetlením, cintorínmi a fontánami – 70 odberných miest. 
Aby mohla túto činnosť začať vykonávať príspevková organizácia Komunálne služby Mesta 
Ružomberok je potrebné aktualizovať a schváliť: 
Dodatok č. 1 k Zriaďovacej listine Komunálnych služieb Mesta Ružomberok (rozšírenie predmetu 
činnosti) – bod rokovania MsZ č. 4. 
VZN č. 1/2025 Prevádzkový poriadok pohrebísk na území mesta Ružomberok – bod rokovania MsZ 
č. 5. 
Cenník poplatkov za prevádzkovanie cintorínov – Príloha 01 tohto materiálu. 
Cenník poplatkov pohrebných služieb – Príloha 02 tohto materiálu. 
Cenník zhodnocovania BRO, manipulačné a servisné služby – Príloha 03 tohto materiálu. 
Pre novú činnosť Pohrebné služby vypracovali Komunálne služby mesta Ružomberok Prevádzkový 
poriadok pohrebných služieb, ktorý je predložený na schválenie Úradu verejného zdravotníctva, 
Mestskej rade a Mestskému zastupiteľstvu v Ružomberku je predložený na vedomie ako Príloha č. 
04 tohto materiálu. 
V predložených dokumentoch boli urobené zmeny, ktoré súvisia zo zmenou prevádzkovateľa. 
Ďalšie zmeny poriadkov a cenníkov budú pripravené v priebehu roka 2025 na základe analýz 
a hospodárskych výsledkov a budú predložené MsZ tak, aby boli zmeny účinné v roku 2026. 
Prostriedky plánované Mestom Ružomberok v rozpočte na rok 2025 na verejné osvetlenie 
a cintorínske služby budú poskytnuté Komunálnym službám mesta Ružomberok ako príspevok. 
 
JUDr. Ľubomír Kubáň otvoril diskusiu. V diskusii vystúpili poslanci: 
J. Burgan – celá tá transformácia, ktorá prebieha, ja som to už preberal aj v komisii finančnej, aj na 
mestskej rade, ale pre tých, ktorí ani v jednej z tých komisií nie sú alebo teda v mestskej rade, tak 
celý ten proces sa deje, je pomerne komplikovaný, je tam strašne veľa činností, ktoré treba spraviť, 
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čiže ak má niekto nejaké otázky k tomu, tak ako bolo povedané, veľmi radi aj s pánom Bašarym na to 
odpovieme. Principiálne musíme veľa vecí ako keby spraviť nanovo, pretože sa nedajú len tak 
jednoducho previesť od hygieny, cez papiere, čo sa týka živnosti a podobných vecí, až po také tie 
detaily, ako je vybavenie zamestnancov a ochranné odevy a pod. Niektoré veci ani spravené neboli a 
robíme ich teraz nanovo, pretože chceme, aby boli naozaj spravené dobre, veľa vecí ešte bude treba 
spraviť, ale mali by sme byť pripravení k tomu, aby 1. februára sme vedeli tieto činnosti v plnej miere 
prevziať, ako cintoríny, tak i verejné osvetlenie. Vyzerá, že to s odretými ušami stihneme. 
Samozrejme tie peniaze, ktoré na to boli, tie ako bolo aj tu povedané, prevedené budú, samozrejme 
budeme ďalej rozoberať potom, keď prejdeme touto úradnou fázou, tak začneme postupne sa 
venovať tomu, ako dané služby zlepšiť, ako sa im lepšie venovať, od informačného systému na 
cintoríne, až po riešenie inteligentných vecí na osvetlení. Takže na toto všetko príde čas, samozrejme 
budeme to s Vami konzultovať a samozrejme bude na to treba zrejme aj nejaké financie, ale o 
všetkom sa budeme rozprávať a budeme sa snažiť nájsť také riešenia, aby sme tú efektivitu a tú 
kvalitu tých služieb zlepšili. Takže za mňa asi toľko. 
 
R. Kolár – ja len veľmi krátko chcem poďakovať kolegom z Komunálnych služieb Mesta Ružomberok, 
pánovi riaditeľovi Bašarymu, aj pánovi projektovému manažérovi pánovi Burganovi za ich nasadenie, 
keď v takomto relatívne veľmi krátkom čase a šibeničnom termíne sa im podarilo spracovať všetko 
tak, aj keď so zotretými ušami, ale dokázali proste kontinuálne prejsť a vieme poskytovať cintorínske 
služby, ako aj verejné osvetlenie ďalej. Zároveň som rád a ďakujem, že ste prišli dnes a pomohli nám 
v takomto mimoriadnom termíne schváliť predchádzajúce uznesenia a pevne verím, že schválime 
teda aj tento posledný bod. 
 
M. Zuberec – ja len krátku pripomienku, ja som sa to zabudol spýtať na mestskej rade a už svojho 
času som to naznačoval, v materiály je napísané, že teda boli podpísané delimitačné protokoly, ale ja 
sa domnievam, že sa jedná o predaj časti podniku, organizačnej zložky, ktorá sa zaoberá tými vecami, 
ktoré prechádzajú na príspevku organizáciu, tak asi by tu bolo vhodné možnože tú právnu formu 
nejakým spôsobom potom upresniť, lebo neviem, pojem delimitačný protokol nie je podľa mňa ten 
taký pravý záväzkovo-právny vzťah, ale nechcem tu ako kolegov zdržiavať, len som dosť dobre 
nepochopil vlastne, v akej podobe ten prevod toho majetku bol nakoniec vykonaný. 
 
J. Burgan – delimitačným protokolom boli vlastne prevádzaní ako keby zamestnanci, celý ten hlavný 
dokument sa volá oficiálne Zmluva o prevode činnosti a prechode práv a povinností z 
pracovnoprávnych vzťahov, čiže bola to v podstate delimitácia, neodpredával sa majetok, tá časť 
toho hnuteľného majetku išla bezodplatne, čiže celá táto zmluva bola na základe nie nejakého 
predaja a kúpy, ale bola to ako delimitačná zmluva urobená, tzn. že sa nič nepredávalo, ani 
nekupovalo. 
 
Ľ. Kubáň – ja som to v úvode pri tom prvom bode, keď sme schvaľovali zriaďovateľskú listinu 
spomínal, že všetok súvisiaci hnuteľný majetok, ktorý potrebujeme pri správe cintorínskych služieb a 
verejného osvetlenia po dohode nám bol odovzdaný za 1 EUR, tzn. že všetky tie zariadenia, plošiny, 
autá alebo čokoľvek sa vykonáva na výkon týchto činností, vlastne touto zmluvou sme my dostali, dá 
sa povedať bezodplatne za 1 EUR. 
 
J. Burgan – nebolo to za 1 EURO, bolo to bezodplatne. 
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Ľ. Kubáň – čo sa týka prípravy tých materiálov, robil to pán doktor Dikoš, ak si pamätám, ktorý sa 
venuje obchodným vzťahom, je to dlhoročný právnik a notár, ktorý zastupuje spoločnosť Technické 
služby a T+T. Myslím, že to je asi podľa môjho právneho názoru v poriadku urobené. 
 
R. Kolár – s tým právnym zástupcom sme o tých možnostiach rozprávali. Určite nejde o predaj častí 
podnikov, lebo v tej chvíli by sme preberali aj pohľadávky a záväzky, tzn. že v tomto prípade je to na 
základe tej zmluvy presne tak, ako ju pomenoval pán kolega Burgan. Predpokladám, že by to malo 
byť všetko v poriadku. A trošku si nás tak zmiatol, že akurát v tejto chvíli sa na to pýtaš, lebo máme 
to asi tak plus, mínus 3 týždne na stole. Zmluva je už podpísaná. 
 
M. Zuberec – boli spomínané len nejaké protokoly, takže ja len preto som sa chcel uistiť. 
 
Ľ. Kubáň – delimitácia sa týkala najmä tých zamestnancov, my sme ich museli do konca roka 
delimitovať a poskytnúť údaje Sociálnej poisťovni. 
 

Následne sa uskutočnilo hlasovanie a bolo prijaté uznesenie č. 4/2025. 
Hlasovanie I.: 20 /za/ - 0 /zdržal sa/ - 0 /proti/, neprítomní: R. Dúbravec, K. Javorka, V. Klimek, M. 
Kubačka, Š. Puška 
Hlasovanie II.: 20 /za/ - 0 /zdržal sa/ - 0 /proti/, neprítomní: R. Dúbravec, K. Javorka, V. Klimek, M. 
Kubačka, Š. Puška 
Hlasovanie III.: 20 /za/ - 0 /zdržal sa/ - 0 /proti/, neprítomní: R. Dúbravec, K. Javorka, V. Klimek, M. 
Kubačka, Š. Puška 
Hlasovanie IV.: 20 /za/ - 0 /zdržal sa/ - 0 /proti/, neprítomní: R. Dúbravec, K. Javorka, V. Klimek, M. 
Kubačka, Š. Puška 
 
 
 
 
Celý zvukový, ako aj obrazový záznam z rokovania je dostupný aj na web stránke mesta 
Ružomberok: http://www.mtr.sk/videoarchiv (v sekcii Mestské zastupiteľstvo s dátumom 
29.01.2025) 
 
 
 
 
  
Prednosta MsÚ:   Overovatelia:    Primátor: 
Mário Klučka    Mgr. Michal Lazár   JUDr. Ľubomír Kubáň 
     Mgr. Stanislav Javorka 


